

တၢ်အဝဲအံၤမ့ၢ်ဝဲတၢ်ထီၣ်တဖျၢၣ်အတၢ်ယုသ့ၣ်ညါလၢတၢ်ကမၤကွၢ်ဆိပုၤအတၢ်ဆါအိၣ်တအိၣ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤ တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲၤကျိၤအတၢ်သမံၤသမိး/တၢ်မၤကွၢ် ဇီး Human Services (DHHS), တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ဝဲၤကျိၤ ဇီးတၢ်ကူၣ်စါယါဘျါ/တၢ်ဖံးတၢ်မၤအကရူၢ်ယုၣ်ဇီး နံၣ်တြၢၤစကၢ်တၢ်မၤကွၢ် Test Nebraska န့ၣ်လီၤ. ဝဲ(မ့ၢ်နံၤ), တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤ COVID-19 တၢ်မၤကွၢ်ကလီၤလၢတၢ်ထီၣ်တဖျၢၣ်, ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖျၢၣ် ဇီးသရၣ်/သရၣ်မုၢ်လၢအသိၣ်လီၤတၢ်လၢတၢ်ထီၣ်တဖျၢၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤအဝဲအံၤဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤကလီၤ ဇီးတဘၣ်ဟ့ၣ်တၢ်အပူၤအကလံၤ/တလၢၣ်စ့ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ခီဖျိလၢပုၤမၤတၢ်ဖိဇီးတၢ်ဆၢကတီၢ်စ့ၤအယံၤ, အိၣ်ဇီးတၢ်မၤကွၢ်အတၢ်ပိးတၢ်လီၤတဖျၢၣ်လၢတၢ်ဟံၣ်နီၣ်အနီၣ်ဂံၢ် ဇီး COVID-19 တၢ်မၤကွၢ်ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤပုၤလၢအယဲဆိန့ၣ်, ကဇီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤကွၢ်အီၤဆိ, ဇီးပုၤလၢအသးအိၣ်မၤမုၢ်သးမၤကလီၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.

ကသံၣ်သရၣ်/သရၣ်မုၢ်တဖျၢၣ်ကမၤဝဲဒၣ် nasal mid-turbinate swab, တသ့ဝဲဒၣ် nasopharyngeal swab ဘၣ်. ပတူၢ်ဘၣ်လၢတၢ်အကျိၤအကျဲဝဲအံၤကမ့ၢ်တၢ်လၢအညိၣ်ဇီးအချ့ ဇီးပမုၢ်လၢဝဲဒၣ်လၢပကဇီးန့ၣ်ဘၣ်အါထီၣ်ပုၤလၢအသးအိၣ်ဟဲမၤကွၢ်အသးတဖျၢၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤကဒါက့ၤတၢ်မၤကွၢ်အစၢတဖျၢၣ်လၢ ဂ့ၣ်န့ၣ်ရံၣ်အတီၢ်ပူၤ လၢလီၤပရၢ email လၢအဘၣ်တၢ်သူအီၤဝဲတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.



လၢနကဆဲးလီၤမံၤအဂီၢ်န့ၣ် (စကဲနံ) scan ဝဲဒၣ် QR အနီၣ်ဂံၢ်အဝဲအံၤလၢ န smart phone မ့တမ့ၢ်ဒိ နတၢ်ဘျးဝဲလၢအအိၣ်ဖျါလၢတၢ်ဖိလၢလၢခိၣ်ဖျါထၢၣ်အပူၤ မ့တမ့ၢ်ခိၣ်ဖျါထၢၣ်အဂၤတဖျၢၣ်အဂၤတဖျၢၣ်လၢအဘၣ်တၢ်ဒုးဝဲဘျး/ဒုးဘျးဝဲအီၤဇီးအ့ထၢၣ်နဲးန့ၣ်တက့ၢ်. လၢတၢ်သူ smart phone အကျိၤအကျဲတဘိန့ၣ်, စံၢ်လီၤဝဲ Camera ခဲမရၢဇီးအိၣ်ဂၢ်တပၢ်လၢ QR code တၢ်ဂီၤအဖိခိၣ် ဝံၤဇီးစံၢ်လီၤဝဲတၢ်ဘျးဝဲအဖိခိၣ် တုၤလၢလံာ်တၢ်ဘျးဝဲအိၣ်ဖျါထီၣ်အဆၢကတီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်. နကဇီးန့ၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်လီၤပရၢတဘျးယုၣ်ဇီး QR code တၢ်အဝဲန့ၣ် နစဲကျဲးထုးထီၣ်အီၤသ့ မ့တမ့ၢ်ဖဲန့ၣ်ဟဲတုၤလၢတၢ်မၤကွၢ်အလီၢ်န့ၣ်နဒုးနဲၣ်နလီၤတဲစိ smartphone သ့ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.

Test Nebraska ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူအဂီၢ်လီၤဝဲစိနီၣ်ဂံၢ်-402-207-9377 – ဆဲးကျိးဝဲလၢနမ့ၢ်တဇီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤကွၢ်အစၢလၢ ဂ့ၣ်န့ၣ်ရံၣ်အတီၢ်ပူၤန့ၣ်တက့ၢ်.

https://covid19testingne.co1.qualtrics.com/jfe/form/SV_cja8ezYRQfZRCI?walk_in=true

လံာ်တၢ်အၢၣ်လီၤအဖိလၢတၢ်မၤကွၢ် COVID-19 တၢ်ဆါအဂီၢ်
<p>လံာ်အဖိလၢတၢ်ကဘၣ်မၤပုၤထီၣ်အဝဲအံၤမ့ၢ်တၢ်မနုၤလဲၣ်.</p> <p>လံာ်အဖိလၢတၢ်ကမၤဘၣ်မၤပုၤထီၣ်အဝဲအံၤမ့ၢ်တၢ်မၤန့ၢ်တၢ်အၢၣ်လီၤ/တၢ်ဟ့ၣ်အခွဲးလၢတၢ်ကသမံၤသမိး/မၤကွၢ်နနီၢ်ကစၢ် (နမ့ၢ်လုၤခၢၣ်ပခိၣ်က့ၢ်အပုၤမၤတၢ်ဖိတဂၤ) မ့တမ့ၢ်နဖိ (နဖိမ့ၢ်လုၤခၢၣ်ပခိၣ်က့ၢ် တၢ်ထီၣ်တဖျၢၣ်) လၢတၢ်မၤကွၢ် COVID-19 တၢ်ဆါဘၣ်ကူဘၣ်ကဲအဂီၢ်. တၢ်အဝဲအံၤမ့ၢ်ဝဲတၢ်ထီၣ်တဖျၢၣ်အတၢ်မၤကွၢ်ယုသ့ၣ်ညါ လၢတၢ်ကမၤကွၢ်ဆိပုၤအတၢ်ဆါအိၣ်တအိၣ် တၢ်တီၢ်ကျဲၤလၢနံၣ်တြၢၤစကၢ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အဝဲၤကျိၤ ဇီး Human Services (DHHS), ဇီးနံၣ်တြၢၤစကၢ်တၢ်မၤကွၢ် Test Nebraska လၢတၢ်မၤကွၢ်က့ၢ်ဖိ, သရၣ်/သရၣ်မုၢ်, ဇီးပုၤမၤတၢ်ဖိတဖျၢၣ်လၢတၢ်မၤကွၢ် COVID-19 တၢ်ဆါဘၣ်ကူဘၣ်ကဲအဂီၢ်.</p> <p>ညိၣ်န့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်နၢ မ့တမ့ၢ်နဖိပုၤဘျီလဲၣ်.</p> <p>တၢ်အဝဲအံၤမ့ၢ်ဝဲတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢ တၢ်မၤကွၢ်/တၢ်သမံၤသမိးကွၢ်တၢ်ထဲတဘျီမၤန့ၣ်လီၤ.</p> <p>တၢ်မၤကွၢ်/တၢ်သမံၤသမိးမ့ၢ်တၢ်မနုၤလဲၣ်.</p> <p>နမ့ၢ်အၢၣ်လီၤဟ့ၣ်အခွဲး, နၢ မ့တမ့ၢ်နဖိကဇီးန့ၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ယုသ့ၣ်ညါတၢ်ဆါအပနီၣ်/တၢ်မၤကွၢ် COVID-19 တၢ်ဆါလၢအကလီၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ထၢဖျိတၢ်အဖိတခါလၢတၢ်မၤကွၢ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါလၢအပၣ်ယုၣ်ဇီးတၢ်ထၢန့ၣ်လီၤဘဲထွါတၢ်ဆဲးဆဲးဖိတခါ, လီၤကဲၣ်သိး ဇီးတၢ်ခွဲးနၢ Q-Tip တခါတၢ်ကမၤန့ၣ်လီၤလၢနနါဒုးခဲအပူၤဖဲနနါဒုးခဲအမဲၣ်ညါ (အခီပညိၣ်တမ့ၢ်ဖးယိာ်ဘၣ်ကတုၤသိးဇီးတၢ်ခွဲးနၢ)န့ၣ်လီၤ.</p>

ပုလဲအမေကွက်တိုက်အသေးတဂါနဲ့လိပ်ဘဉ်လၢကဘဉ်အိၣ်လီၤဆီ/တၢ်ဟံလီၤဆီအီၤတုၤလၢပဒီးန့ၣ်တၢ်အစၢန့ၣ်ဗါ.

လၢတီၤထီၣ်တၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤတၢ်ဆါအိၣ်တအိၣ် တၢ်မေကွက်အတၢ်တိၣ်ကျဲၤ ပုၤလၢတၢ်မေကွက်တိုက်အီၤတဂါတလိၣ်ဘဉ်လၢကဘဉ်အိၣ်လီၤဆီ/တၢ်ဟံလီၤဆီအီၤဖဲလၢအအိၣ်ခိးတၢ်မေကွက်တၢ်အစၢအခါန့ၣ်ဘဉ်, မ့တမ့ၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအပနီၣ်လၢအဟဲဖျါထီၣ်ဘဉ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မေကွက်တၢ်ဆါမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအယၢ်န့ၣ် ယကသ့ၣ်ညါဘဉ်က့ၤအီၤဖဲလဲၣ်.

တၢ်မေကွက် COVID- 19 တၢ်ဆါအစၢ ကဘဉ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤက့ၤလၢ ၄၈-၇၂န့ၣ်ရံၣ်အတီၢ်ပုၤန့ၣ်လီၤ.

ယကဘဉ်မေတၢ်မနုၤဖဲလၢယဒီးန့ၣ်ဘဉ်တၢ်မေကွက်အစၢအခါန့ၣ်လဲၣ်.

မ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအယၢ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤဟံနနီၢ်ကစၢ် မ့တမ့ၢ်နဖိလၢဟံၣ်, ကမျၢၢ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ကကိးနုၤလၢ တၢ်မေစၢၤဒီးစံးဆါနတၢ်သံကွၢ်တဖၣ် ဒီးမေဝံၤက့ၤတၢ်ယိထံသ့ၣ်ညါ/တၢ်သမံသမိးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မေကွက်/တၢ်သမံသမိးအစၢမ့ၢ် negative တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအယၢ်တအိၣ်ဘဉ်, တၢ်အံၤအဒိပညိမ့ၢ်ဝဲလၢတၢ်တထံၣ်န့ၣ် COVID-19 (ဘဲရၢးစံ) တၢ်ဆါအယၢ်ဘဉ်.

ဝံသးစူဖဲကျဲးထူးထီၣ်, မၤပုၤထီၣ်လံာ်အဒိအဝဲအံၤ ဒီးဟဲစိာ်ဃုာ်လံာ်အဝဲအံၤဖဲန့ၣ်လၢတၢ်မၤကွၢ်တၢ်ဆါအလီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်ကဘၣ်မၤပုၤထီၣ်အိၣ်လၢပုၤမၤတၢ်ဖိ, မိၢ်ပၢ်, ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ် မ့တမ့ၢ်ပုၤကွၢ်ဖိလၢအသးန့ၣ်ပုၤ			
ပုၤမၤတၢ်ဖိ/မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ			
ပုၤမၤတၢ်ဖိ/မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ် ကွဲးလီၤအမံၤ-			
ပုၤမၤတၢ်ဖိ/မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ် ကွဲးလီၤအိၣ်ဆိးလီၢ်ကျဲ-			
ပုၤမၤတၢ်ဖိ/မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ် လီၤတဲစိန့ၣ်ဂံၢ်-			
ပုၤမၤတၢ်ဖိ/မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ် Email လီၤပရၢ-			
ကျဲးအဂ့ၢ်ကတၢၢ်တဘိလၢတၢ်ကဆဲး ကျိးန့ၣ်အဂီၢ်			
ဖိသၣ်/ကွၢ်ဖိတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ			
ဖိသၣ်/ကွၢ်ဖိ ကွဲးလီၤအမံၤ-			
ဖိသၣ်/ကွၢ်ဖိ ကွၢ် ID/OSIS #:		ဖိသၣ်/ကွၢ်ဖိ အိၣ်ဖျၢၣ်မုၢ်နံၤမုၢ်သီ-	
ဖိသၣ်/ကွၢ်ဖိ ကွၢ်အမံၤ			
ဖိသၣ်/ကွၢ်ဖိ အိၣ်ဆိးလီၢ်ကျဲ-			
တၢ်အၢၣ်လီၤဟ့ၣ်အခွဲး			
<p>ခိဖျိလၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢတၢ်ဖိလၢန့ၣ်, ယဟ်ဖျါထီၣ်လၢ-</p> <ul style="list-style-type: none"> ယအိၣ်ဒီးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢလံာ်အဒိအဝဲအံၤလၢတၢ်သဘူအပူၤ ဒီးတၢ်သးအိၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤသး, ဒီးယဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤလၢအဘၣ်တၢ်ဘျုးသဲးစး လၢတၢ်ကမၤတၢ်ဆၢတဲာ်/တၢ်ကဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်အစၢတဖၣ်လၢယနီၢ်ကစၢ် မ့တမ့ၢ်ယဖိအမံၤအိၣ်ကွဲးလီၤအသးလၢတၢ်ဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ, , ယအၢၣ်လီၤ/ယသးလီၤပလိာ်လၢယနီၢ်ကစၢ် မ့တမ့ၢ် ယဖိကဘၣ်တၢ်မၤကွၢ်အိၣ်လၢ COVID-19 တၢ်ဆါဘၣ်ကူၣ်ဘၣ်ကဲန့ၣ်လီၤ. ယသ့ၣ်ညါန့ၣ်ပၢ်လၢတၢ်မၤကွၢ်အစၢတဖၣ် ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂ့ၢ်အဂၤသ့ၣ်တဖၣ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်တဲဖျါထီၣ်ဒ်တၢ်ဟ့ၣ်အခွဲးလၢတၢ်သိၣ်တၢ် သီတၢ်ဘျုးအိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. ယသ့ၣ်ညါန့ၣ်ပၢ်လၢယမ့ၢ်ကွၢ်ဖိတကၤလၢအသးန့ၣ်အိၣ် ၁၈န့ၣ် မ့တမ့ၢ်သးပုၤန့ၢ်ဒီးတဆံးယိးန့ၣ်, မ့တမ့ၢ်ဘၣ်ဒီးတၢ်အၢၣ်လီၤဟ့ၣ်အခွဲးလၢအဖိး သဲးစးလၢယကစၢ်ဒဲးယဲတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲ, ဟ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တဖၣ်လၢ “ယဖိ” ဒုးဘၣ်ထွဲဒီးယၤ ဒီးဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ယကဆဲးလီၤမံၤ လၢလံာ်အဒိအဝဲအံၤအပူၤလၢယနီၢ်ကစၢ်ဒဲးအခါဒဲးစး. 			
မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဆဲးလီၤမံၤ* (ဖိသၣ်အသးန့ၣ်မုၢ်အိၣ်လၢ ၁၈န့ၣ် ဆူအဖိလၢ)			မုၢ်နံၤ
ကွၢ်ဖိဆဲးလီၤအမံၤ (ကွၢ်ဖိအသးန့ၣ်မုၢ်အိၣ်န့ၣ်ဒီး ၁၈န့ၣ် မ့တမ့ၢ်ဘၣ်ဒီးဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤလၢ တၢ်အၢၣ်လီၤဟ့ၣ်အခွဲး)			မုၢ်နံၤ
ပုၤမၤတၢ်ဖိ ဆဲးလီၤအမံၤ			မုၢ်နံၤ